

The Association of Language Testers in Europe (ALTE)

certifies that:

**AFU Privates Bildungsinstitut
GmbH**

has successfully completed an ALTE
audit for

**ECL Examinations – German as a
Foreign Language, A2, B1, B2, C1**

and the quality profile meets the 18
minimum standards.

bescheinigt, dass:

**AFU Privates Bildungsinstitut
GmbH**

für die folgenden Prüfungen ein
ALTE-Audit erfolgreich
abgeschlossen hat:

**ECL Prüfungen – Deutsch als
Fremdsprache: A2, B1, B2, C1**

und das Qualitätsprofil die 18
Mindeststandards erfüllt.

Date/Datum: 15/09/2025

*Valid for 5 years from the above date. After the expiry of the
5 years validity, please check the ALTE Q-mark framework
at: www.alte.org*

*Gültig für 5 Jahre ab dem obigen Datum. Nach Ablauf der
fünfjährigen Gültigkeit überprüfen Sie bitte die Q-Mark im
ALTE Framework unter: www.alte.org.*

Signed/Unterschrift:



Dr Nick Saville
ALTE Secretary-General

The ALTE quality management and audit system is based on monitoring the required standards, while promoting continuous improvement. This system draws on approaches to auditing adopted by other renowned quality-focused organisations, like Evaluation and Accreditation of Quality Language Services (Eaquals) or International Organization for Standardization (ISO), and it concentrates exclusively on language testing as a professional activity.

ALTE has developed minimum standards for establishing quality profiles in ALTE members' examinations. The standards ensure fairness across the entire examination process, from initial test development to final presentation of results. For the list of the 18 ALTE minimum standards, please visit the ALTE website at www.alte.org

A rigorous system of audit has been implemented by ALTE to verify that ALTE members' examinations meet the minimum standards.

The ALTE Q-mark is the quality indicator which ALTE members can use to show that their examinations have passed the audit and meet all 18 of ALTE's minimum standards.

Das ALTE-Qualitätsmanagement- und Auditsystem sieht die Kontrolle der geforderten Standards vor und regt gleichzeitig kontinuierliche Verbesserungen an. Dieses System stützt sich auf Audit-Ansätze anderer namhafter, qualitätsorientierter Organisationen wie die *Evaluation and Accreditation of Quality Language Services* (Eaquals) oder die *International Organization for Standardization* (ISO) und richtet sich dabei ausschließlich auf das professionelle Prüfen und Testen von Sprache.

ALTE hat Mindeststandards entwickelt, um diese Qualitätsprofile in den von ALTE-Mitgliedern angebotenen Prüfungen zu etablieren. Die Standards gewährleisten Fairness im gesamten Prüfungsprozess, von der ersten Testentwicklung bis zur Bekanntgabe der Ergebnisse. Die Liste der 18 Mindeststandards ist auf der ALTE-Webseite (www.alte.org) zu finden.

ALTE hat ein strenges Audit-System eingeführt, um sicherzustellen, dass die von ALTE-Mitgliedern angebotenen Prüfungen die Mindeststandards erfüllen.

Die ALTE Q-Mark können ALTE-Mitglieder als Qualitätssiegel verwenden, um zu zeigen, dass ihre Prüfungen das Audit bestanden haben und alle 18 ALTE-Mindeststandards erfüllen.